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Een nieuwsbrief: Hoera!
We maken een frisse start met het sturen van nieuwsbrieven!
Het doel is u informeren over de inspanningen die de fractie verricht om goed beleid te
maken voor onze gemeente. Daarnaast informeren wij u graag over waar het bestuur zich
voor inzet ter ondersteuning van fractie en organisatie van de partij.
De afgelopen maanden is veel gebeurd rond de campagne en verkiezingen van de
provinciale staten. Zoals wij allemaal weten; voor het CDA is dit niet goed verlopen.
Landelijk zaten we in een moeilijk kabinet die knopen door moest haken en daar
maakten we niet altijd de sterkste beurt.  Anderzijds; vanaf de zijlijn is soms ook makkelijk
oordelen.
Toch zullen we als CDA terug moeten naar de basis waar we voor staan, een brede
volkspartij die bestuurt vanuit inbreng van leden en alle actieve CDA-bestuurders in de
regio, provincie en landelijk.

Wij als bestuur, maar ook onze fractie, hebben de laatste maanden veel zaken opgepakt
en zijn aan de slag gegaan. We hebben brainstormsessie gehouden na de provinciale
verkiezingen, op provinciaalniveau meegedacht en ideeën aangedragen.
Hieronder een paar verslagen van deze activiteiten.
Naar aanleiding van wat er allemaal speelt mag u altijd naar ons reageren via mail, whats-
app, of per brief, of een reactie via de website. Dit voedt ons en hier halen wij weer
inspiratie uit om door te werken!

Wilt u meedenken en meepraten met de fractie? Wees welkom! Neem gerust even contact
met ons op wanneer u ’s wilt aanschuiven bij ons fractieoverleg, dat is meestal op de
dinsdagavond.
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Voor de makers van deze nieuwsbrief is het maken van een dergelijke mail helemaal
nieuw. Geef ons dus vooral feedback.

Veel leesplezier en wij hopen u snel te zien in onze gemeente!

Een warme groet,

Bauke de Jong - Voorzitter Bestuur CDA Medemblik
Elise Salman - Raadslid CDA Medemblik

Onze gegevens/social media vindt u hieronder en onderaan deze email via de
verschillende buttons.
p.s. op onze website staan de laatste columns van onze fractieleden.
https://www.cda.nl/noord-holland/medemblik/

Voormalig Fractievoorzitter Ed Meester heeft een Lintje gekregen afgelopen 26 april!

Stuur ons een email!
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Team CDA Medemblik werkt alweer één jaar in de coalitie samen aan een
toekomst die een verantwoordelijkheid is van ons allemaal.
Els van den Bosch somt graag voor u de resultaten op:

Juli 2022 - Coalitie akkoord gesloten met CDA, GemeenteBelangen, Morgen! en D66
Sept 2022 - Nota wonen en zorg vastgesteld
Okt 2022  - Huisvestingsplan voor de scholen in onze gemeente vastgesteld
Nov 2022 - Begroting vastgesteld. Door de pijnlijke belastingverhoging hebben we nu
wél onze financiën op orde, voldoende budget voor de wettelijke taken en het op
orde krijgen van het personeelsbestand. Andere positieve punten uit deze begroting
zijn: meer geld voor cultuur en erfgoedbeleid, buurtbemiddeling, plan van aanpak
voor het voorkomen van zorgfraude, creatiever omgaan met kansen voor
woningbouw, meer BOA’s en een meer dominante rol voor preventie in het sociaal
domein.
Nov 2022 - Inwoners van onze gemeente blijken fors goedkoper uit te zijn met het
recycle tarief dat is ingevoerd voor de inzameling van huishoudelijk afval.
Dec 2022 - Programma Stedelijk Water en Riolering 2023 – 2027 vastgesteld.
Dec 2022 - Bestemmingsplan Bloesemgaerde Noord Wognum vastgesteld voor de
bouw van ca 50 woningen.
Dec 2022 - Integraal Veiligheidsplan 2023-2026 vastgesteld
Dec. 2022 - Verordening jeugdhulp 2023 vastgesteld
Dec. 2022 - Verordening Beschermd wonen Beschermd thuis vastgesteld
Feb. 2023 - Uitgangspunten inkoop jeugdhulp en WMO 2024 vastgesteld
Feb 2023 - Beleidskaders openbaar groen vastgesteld
April 2023 - Leidraad Inrichting Openbare Ruimte vastgesteld
April 2023 - Met de voltallige raad besluit genomen om de mogelijkheden voor een
nieuw overdekt gemeentelijk zwembad te kunnen realiseren.
Juni 2023: - Vaststellen afwegingskader voor woningbouw in 2023
Juni 2023: - Vaststellen woningbouwprogramma 2023 – 2029
Juni 2023: - Beleidskaders wind- en zonne-energie Westfriesland
Juni 2023: - Oprichting gemeentelijk sportbedrijf

Komende maand staan er ook weer interessante punten op onze agenda zoals
vastgoedbeleid en nota Grondbeleid, de regionale urgentieverordening Westfriesland
en de verordening tegemoetkoming onvermijdbaar medisch afval.

Hartelijke groet,
Els van den Bosch - Fractievoorzitter CDA Medemblik

 

Subscribe Past Issues Translate

http://eepurl.com/ivHoMg
https://us21.campaign-archive.com/home/?u=3333f9be683516ce91ec92d94&id=e84c20bea9
javascript:;


Elise Salman, Els van den Bosch en Claudia Selders-Kroezen waren bij het Congres
van CDA Noord-Holland eind mei.

Update na de verkiezingen

Bestuur en fractie zijn op 23 maart jongstleden na de provinciale verkiezingen met elkaar
in gesprek gegaan over hoe verder. Dit werd een brainstorm sessie waarin ieder zijn
gedachte en ideeën naar voren bracht.  Alles wat hier werd gezegd is uitgewerkt in een
document.
Dit document met ideeën en verbeter punten is gedeeld met provincie en landelijk CDA.
Inhoudelijk:

Onafhankelijk opstelling bij verschil van inzichten.
Tijdens een campagne moet een partijleider vrij zijn voor campagne en partij.
Wij zien veel mensen met kwaliteiten in provincie en gemeentes, maak er gebruik
van!
Ga geen verkapte issues naar voor brengen, mensen prikken er doorheen.
Landelijk CDA moet zijn achterban weer begrijpen, nu zijn ze hier van los gezogen.
Wees niet bang om tegen de stroom in te gaan, op deze manier regeren wordt
niemand beter van.
Belangrijke thema’s zijn gezinsbeleid, wonen en een eigen plan op stikstof, masseer
naar 2035.

Groet,
Bauke de Jong
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Onze Saskia Schouten-Spijkerman bij een erfmolens. CDA Medemblik zet zich al sinds 2019 in
voor beleid om dergelijke molens toe te staan. De gemeente gaat nu beginnen met een pilot!

Een sprong in het diepe?
Het was de afgelopen jaren niet altijd bij te houden welke kant het op zou gaan met
zwembad De Zeehoek in Wervershoof. Eén ding is zeker geworden; het huidige
zwembad sluit deze zomer haar deuren. De gemeenteraad heeft echter niet
stilgezeten! Enkele maanden geleden dienden alle acht de partijen een motie in
waarin het college werd opgeroepen een concrete stap te zetten richting een nieuw
doelgroepenbad op de Westrand in Wervershoof. Zelfs de aankoop van een stuk
grond waarop het nieuwe zwembad zou moeten worden gebouwd maakte onderdeel
uit van die motie.
 
Op 13 juli gaat de raad besluiten / heeft de raad besloten een krediet beschikbaar te
stellen waarmee het college in staat wordt gesteld de grond daadwerkelijk aan te
kopen. Dat gebeurt uiterlijk 1 augustus aanstaande, al heel snel dus! Daarmee is er
dus een mooie stap in de goede richting gezet.
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Maar er is meer. Vanuit de stichting die sportpark De Westrand beheert, is er een
initiatief gekomen om het zwembad op een andere locatie te realiseren, namelijk op
het sportpark zelf. Daarvoor hoeft géén grond te worden aangekocht, want die is al in
eigendom van de gemeente. Op de beoogde plek liggen nu de handbalvelden. De
initiatiefnemers gaan ervan uit dat handbal steeds vaker in een sporthal zal worden
gespeeld, daarom is het geen probleem om de handbalvelden in te zetten voor de
plek van het nieuwe zwembad. Het plan voorziet ook in de bouw van twee
sporthallen. Een zeer ambitieus plan dus, maar de wethouder heeft aangegeven in
het haalbaarheidsonderzoek naar de meest geschikte locatie voor het zwembad de
beoogde plek op het sportpark ook te betrekken.
 
Is die grondaankoop dan mogelijk weggegooid geld? Nee, dat zeker niet. Mocht de
locatie op het sportpark de beste locatie zijn, dan is er nog steeds een forse
uitbreiding van het aantal parkeerplaatsen nodig. Die zouden dan kunnen worden
gerealiseerd op het stuk grond dat wordt aangekocht.
 
Een mooie eerste stap; op naar de volgende!
 

Sonja Zwier, Claudia Selders-Kroezen, Elise Salman en Els van den Bosch op werkbezoek bij De
Hoofdzaak in Hoorn!

CDA: Hoe nu verder?

Op 27 maart is er een avond in Alkmaar georganiseerd door provinciaal bestuur naar
aanleiding van vragen en zorgen die er leven.
 
Deze avond was voor fractie en bestuursvoorzitters en eventuele vervangers. Reden
hiervoor was om een groepsgrote te krijgen wat nog te overzien is. Dit lukte goed met een
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opkomst van rond de 120 CDA'ers.
Doel van de avond was informeren, ophalen en zorgen uit spreken.
 
Dit was een prima avond waar veel is gedeeld; van zorgen tot toekomst gericht denken.
Vanuit CDA Medemblik waren Jacko en Bauke aanwezig.  
Deze avond werd geleid door Daan Versteeg en hij deed dit uitstekend met veel ruimte om
te ventileren.
Emoties gingen van het een tot het andere uiterste, als voorbeeld een paar uitspraken:

Laat kabinet maar ploffen! Wat hebben wij daar nog te zoeken? Dan is er weer
ruimte om te bouwen!
Realiseer je dat er meer CDA kiezers thuis zijn gebleven dan over gestapt naar
BBB.
Dit ligt achter ons, we moeten vooruit kijken en weer bouwen aan vertrouwen.

Iedere afdeling kreeg veel ruimte om zich uit te spreken wat er leeft en hoe het anders
moet, al deze informatie is vastgelegd en meegenomen voor vervolg stappen.
 
Dennis Heijnen, onze provinciale partijleider, ging na de pauze in gesprek met ons en
sprak zijn teleurstelling uit hoe we ervoor staan. Na de nodige rust heeft hij zich herpakt en
gaat er weer tegenaan bij de coalitie onderhandelingen, die voor een twee zetel partij
bescheidenheid vraagt, maar daar waar nodig ook sterk is.  Een BBB met dezelfde
standpunten als CDA, hoe kunnen we ons dan onderscheiden. In een coalitie of past een
oppositie rol beter?
 
Harmen Krul kreeg hierna spreekruimte, hij was aanwezig als tweede kamerlid vanuit
Noord-Holland. Hij hield een kort maar indrukwekkend betoog hoe we ons niet moeten
laten leiden door teleurstellingen maar werken aan realiteit. Een jong en getalenteerd
tweede kamerlid, dit is toekomst perspectief voor ons CDA!
 
Bauke de Jong
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